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Geredde Friese paarden dan toch niet naar
slachthuis
nieuws

De Friese paarden die vorige week gered werden van de verdrinkingsdood, zullen dan toch
niet geslacht worden. Na de spectaculaire reddingsactie in het dorpje Ferwerderadiel
kondigde de eigenaar aan dat de paarden richting slachthuis zouden vertrekken om
verwerkt te worden tot salami. Dat stuitte in Nederland op een golf van protest, waardoor
de eigenaar zijn plannen ijlings introk.
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De Friese paarden die vorige week gered werden van de verdrinkingsdood, zullen dan toch niet
geslacht worden. Na de spectaculaire reddingsactie in het dorpje Ferwerderadiel kondigde de
eigenaar aan dat de paarden richting slachthuis zouden vertrekken om verwerkt te worden tot salami.
Dat stuitte in Nederland op een golf van protest, waardoor de eigenaar zijn plannen ijlings introk.
De 170 paarden kwamen vorige week in de nacht van dinsdag op woensdag in de problemen toen de
zomerpolder waar zij stonden te grazen door een hevige storm onder het zeewater kwam te staan.
Twintig paarden verdronken. De rest van de uitgeputte paarden kon na verschillende pogingen
uiteindelijk vrijdag worden gered met lokpaarden.
Hoewel bij de paarden gevreesd werd voor een longontsteking, verklaarde de dierenarts de dieren
kerngezond. Eind goed, al goed, leek het. Tot begin deze week uitlekte dat een groot deel van de
dieren bestemd was voor de slacht en ze na de reddingsactie alsnog zouden vertrekken naar een
slachthuis in Italië waarna ze verwerkt worden tot salami. Het andere deel van de paarden wou
eigenaar Piet Lootsma houden om mee te fokken. Zo doet hij het al jaren.
Dat zorgde voor een golf van verontwaardiging in Nederland. De gemeente Ferwerderadiel werd
overstelpt met telefoontjes van mensen die het zielig vinden dat de geredde paarden geslacht zouden
worden. Velen wilden er dan ook eentje kopen. Ook de politieke partij Partij voor de Dieren (PvdD)
begon er zich mee te moeien en eist nu dat de geredde paarden van een zorgeloze oude dag kunnen
genieten. De partij richtte al een fonds op om de paarden te redden.
Woensdag klonken de berichten plots helemaal anders. De eigenaar verklaarde dat geen enkel dier
wordt geslacht. "Ik ben gewoon paardenhandelaar. Elk gered dier wordt verkocht aan de hoogste
bieder en niet aan een slachthuis. Ik heb geen idee wie het verhaal verspreidde over het verwerken
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van de paarden tot salami, maar het klopt zeker niet", verklaarde Lootsma. De paardenhandelaar en
zijn familie kregen de voorbije dagen hopen haatmails en -telefoontjes.
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